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Aanwezig: 
 
VACHA 1e afdeling VV:     Erik De Bie 

VACHA 2de: afdeling VV:    Steven Van Geeteruyen (TEAMS) 

VACHA 3de afdeling VV:    Stefan Leunen 

Antwerpen:      Chris Zoldermans, Herman Geerts (TEAMS) 

Oost-Vlaanderen:     Marnix Roelands, Renaat Gits 

Brabant Voetbal Vlaanderen:    Jan Van Hout, Jeroen Truyens 

Limburg:      Sigrid Bonneux, Pierre Deckers 

West-Vlaanderen:     Branco Hemeryck 

Futsal:       Etienne D’Eer, Francois Hoogers 

Vrouwenvoetbal:     Patrick Cool, Ann Van Leuvenhage 

Vertegenwoordiging van de Refs:   Kris Van De Velde 

Vertegenwoordiger Hoge Raad KBVB:   Wim Fonteyn 

Leden van het Bestuur VV:  Bart Timmermans, Peter Bosmans,  

Luc Verdood (TEAMS), Jorg Keldermans, Willy Van 

Leirberghe (TEAMS) 

Sporttechnisch Departement:    Bob Browaeys 

Algemeen Directeur:     Philippe Rosier 

Voorzitter VSC:      Bart Neven 

Secretaris VSC:      Nand De Klerck 

 

 

Verontschuldigd: 
 

Oost-Vlaanderen:     Paul De Clippeleir 

West-Vlaanderen:     Walter Lava 

Recreatief voetbal:     Giel Verhelst   

Minivoetbal:      Christophe Fredrick 

Vertegenwoordiger Bestuur VV:   Jan Brouwers 
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1. Goedkeuring verslagen VSC 11-05-2024 

 

Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 

2. Briefwisseling 

 

We noteren de tijdelijke vervanging van de heer Peter Bincquet, door de heer Branco Hemeryck. 

 

We melden het overlijden van de heer Willy Ozeel en houden een ingetogen moment van stilte. 

 

3. Agenda HORA 10-06-2024 

 

Verslag d.d. 13.05.2024 
 
Maandag zal er bij de Pro League geïnformeerd worden achter een stand van zaken i.v.m. het 

dossier 30 kilometer regel.  

 
Teksten gestemd op 13.05.2024 
 
Er zijn geen opmerkingen. 

 
(23-58) Publiciteit op de uitrusting van de scheidsrechter 
 
De Vlaamse Studiecommissie is akkoord. 

 
(23-68) Verzekeringen 
 
De heer Marnix Roelands vraagt of het mogelijk is om de persoon zelf én de GC te verwittigen, en 

niet enkel de GC. Dit zal nagevraagd worden tijdens de HORA. 

 

De Vlaamse Studiecommissie is akkoord. 

 
(23-83) Afschaffing Reviewcommissie 
 
De Vlaamse Studiecommissie is akkoord. 

 
(23-84) Elite jeugdkampioenschappen en deelname aan provinciale kampioenschappen Voetbal 
Vlaanderen 
 
De heer Bob Browaeys geeft duiding bij het voorstel dat i.s.m. de Pro League werd opgesteld. 

Er zijn een aantal Pro League clubs die naast de Elite zuil een provinciale zuil organiseren. De 

provinciale zuil dient echter niet om de Elite zuil te “bevoorraden” maar is een gescheiden werking 

voor kinderen die in de buurt van de Pro League club wonen en daar gestart zijn met voetballen. 

Vaak wordt deze zuil vanuit sociaal standpunt door de PL-club met financiële steun van de 

gemeente in stand gehouden. Vandaar dat er geen actieve rekrutering richting het amateurvoetbal 

gebeurt.  

Deze maatregel kan dan ook niet vergeleken worden met de nieuwigheid dat zeer grote IP-clubs 

verplicht zijn alle teams provinciaal te laten spelen als ze op dossier de kans krijgen van Voetbal 
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Vlaanderen om naast IP en Gew ook P-jeugdvoetbal aan te bieden. Deze verplichting werd beslist 

ter bescherming van de amateurclubs met een provinciale jeugdwerking. 

 

De heer Marnix Roelands vraagt of we niet beter enkel gewestelijk kunnen toelaten voor de 

eliteclubs, gezien ze rekruteren bij de gewestelijke clubs.  

 

De heer Bart Neven besluit dat we dit nu op deze manier kunnen goedkeuren en in de werkgroep 

jeugdvoetbal kunnen beslissen of we naar nieuw scenario gaan met enkel toelating gewestelijk 

jeugdvoetbal voor de eliteclubs. 

 

De Vlaamse Studiecommissie is akkoord. 

 

(23-87) Terugbetaling verplaatsingskosten van scheidsrechters in het recreatief voetbal 
 
De heer Nand De Klerck duidt dat er een verkeerde motivatie en titel in de agenda van HORA 

geslopen is. Dit voorstel gaat over het maximum aantal blokken, niet over de terugbetaling van 

verplaatsingskosten. Dit zal worden geduid door onze vertegenwoordigers in de HORA. 

 

De Vlaamse Studiecommissie is akkoord. 

 
(23-88) Minivoetbal 
 
De Vlaamse Studiecommissie is akkoord. 

 
(23-89) Observers – onverenigbaarheden 
 
De heer Jeroen Truyens geeft aan dat ‘een’ beter ‘één’ zou worden voor de duidelijkheid. 

De heer Francois Hoogers vraagt of het mandaat van observer kan gecombineerd worden met dat 

van lid van de Vlaamse Studiecommissie. De heer Nand De Klerck heeft dit na de meeting 

onderzocht en stelt vast dat observers lid zijn van de bondsinstantie DAVV, een combinatie is niet 

mogelijk met mandaat binnen de Vlaamse Studiecommissie. 

 

De Vlaamse Studiecommissie is akkoord. 

 
(23-90) Vergoeding van de scheidsrechter 
 
De Vlaamse Studiecommissie is akkoord. 

 
(23-91) Bondskaarten Financiële Auditcommissie 
 
De Vlaamse Studiecommissie is akkoord. 

 
(23-92) Indicatieve tabel ACFF 
 
Punt zonder voorwerp voor Voetbal Vlaanderen.  

 

(23-93) Niet-bekomen van de licentie voor profvoetbal 1B: gevolgen betreffende de dalers 
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De Vlaamse Studiecommissie is akkoord. 

 
 
 
 
(23-94) Individuele bondsbijdragen 
 
De heer Philippe Rosier duidt de hele systematiek van de actualisatie van de bondsbijdragen. 

Iedereen hekelt de laattijdige beslissing inzake deze verhoging. 

 

Na intensief overleg, waar aanpassingen gevraagd worden voor o.a. de niet spelende leden 

(vrijwilligers) en G-voetbal, komt het volgend voorstel vanuit de Vlaamse Studiecommissie. 

 
Veldvoetbal  

U6/U7  U8 t.e.m. U17 U18 en ouder  Spelers onder 
contract  

Niet spelende 
leden 

G-voetbal 

8,10 EUR  12,40 EUR  16,50 EUR  82,60 EUR  12,40 EUR 8,10 EUR 

   
Indoorvoetbal (futsal + minivoetbal)  

U6/U7 U8 t.e.m. U17 U18 en ouder  Spelers onder 
contract  

Niet spelende 
leden 

G-voetbal 

8,10 EUR  11,60 EUR 14,00 EUR  82,60 EUR  12,40 EUR 8,10 EUR 

 

De Vlaamse Studiecommissie geeft een mandaat aan de algemeen directeur om hier verder over te 

onderhandelen en aan de leden van de Hoge Raad om in deze richting een finale goedkeuring te 

voorzien. 

 

(23-95) Verplichte inschrijving op het wedstrijdblad 
 
De heren Philippe Rosier en Wim Fonteyn geven duiding bij het bemiddelingstraject binnen het 

VMRI. Er wordt een rondvraag gedaan en er blijkt geen draagvlak om dit terug te draaien.  

 

Er wordt wel een algemene assumptie aangenomen dat we voor belangrijke zaken met grote 

impact op de clubs meer tijd moeten nemen in het reglementair proces. Alle liga’s en 

verstandhoudingen moeten genoeg tijd krijgen om alle betrokken clubs formeel te raadplegen. 

Daarnaast is het ook belangrijk om in ons proces genoeg met overgangsbepalingen te werken 

zodat clubs tijd hebben om zich aan te passen. 

 

De Vlaamse Studiecommissie is niet akkoord. 

 
(23-96) Competitie van 1ste en 2de afdeling ACFF 
 
Punt zonder voorwerp voor Voetbal Vlaanderen. 

 
(23-97) Organisatieprincipes Beker van België 
 
3de speeldag: 31 clubs 2de afdeling ACFF moet 16 clubs 2de afdeling ACFF worden. 

De Vlaamse Studiecommissie is akkoord. 
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(23-98) Format Super League Vrouwenvoetbal 
 
In artikel P7.130 wordt er verwezen naar licentie 1e nationale vrouwenvoetbal, maar bestaat die 

wel? Dit zal gevraagd worden in de HORA. Er wordt ook nagekeken wat de gevolgen zijn voor de 

samenstelling van de IP-reeksen indien een ploeg haar licentie niet bekomt om reden dat zij niet 

voldoet aan de voorwaarden inzake de betaling van de schulden. 

 

De Vlaamse Studiecommissie is akkoord. 

 
(23-99) Speelgerechtigdheidsvoorwaarden U23 
 
De heren Stefan Leunen en Steven Van Geeteruyen hebben dit bevraagd bij de VACHA-clubs. Een 

overgrote meerderheid was tegen dit voorstel. 

 

De Vlaamse Studiecommissie is niet akkoord.  

 
(23-100) Deelname aan de officiële wedstrijden van de U23-teams 
 
De heer Jeroen Truyens vraagt of er niet gerefereerd kan worden naar de zomertransferperiode 

i.p.v. de effectieve maanden daar zetten. Dan wijzigt het automatisch mee wanneer de 

zomertransferperiode wijzigt. Dit zal gevraagd worden in de HORA. 

 

De Vlaamse Studiecommissie is akkoord. 

 

(23-101) Bijkomende integratie U23 
 
De Vlaamse Studiecommissie is akkoord. 

 

4. VV-23-29 – reservereeks 1e afdeling Voetbal Vlaanderen 

 

VACHA heeft clubs geconsulteerd en dit voorstel draagt de voorkeur uit. 

 

De Vlaamse Studiecommissie is akkoord en dit voorstel wordt overgemaakt aan de HORA. 

 

5. VV-23-30 – wijziging format 3e afdeling Voetbal Vlaanderen 

 

De heer Jeroen Truyens geeft aan dat dit punt wordt teruggetrokken. Begin volgend seizoen zal een 

werkgroep zich hier over buigen om dit ten gronde te bespreken. 

 

6. VV-23-31 – B-ploegen Super League  

 

De heer Bob Browaeys geeft duiding bij het voorstel dat i.s.m. de Pro League werd ontwikkeld om het 

niveauverschil tussen de A- en de B-ploeg te verkleinen. Indien de B-ploeg in de laagste provinciale 

reeks moet starten, zou dit leiden tot veel wedstrijden met groot doelpuntenverschil en bijgevolg een 

slechte omgeving voor alle speelsters. 
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Mevrouw Ann Van Leuvenhaege geeft aan dat Westerlo laat in actie geschoten is en ook actief overal 

is gaan rekruteren.  

 

De heer Chris Zoldermans geeft aan dat de club wist waaraan ze toe was, en alsnog dacht hoger te 

kunnen inschrijven met hun B-ploeg. 

 

De heer Bart Timmermans geeft aan dat er al heel wat historiek in dit dossier is, maar dat het reglement 

duidelijk is en de reeksen ondertussen ook gepubliceerd zijn. 

 

De Vlaamse Studiecommissie is niet akkoord. Dit kan opnieuw worden opgenomen begin van volgend 

seizoen zodat de regels duidelijk zijn voor het seizoen daarop, want het principe an sich kan wel 

worden aanvaard.  

 

7. Mededelingen KBVB en Bestuur Voetbal Vlaanderen 

 

De heer Jorg Keldermans geeft duiding bij de Raad van Bestuur van de KBVB en het Bestuur van 

Voetbal Vlaanderen. 

 

KBVB: vooral gegaan over de financiële toestand van de KBVB en de volgende stappen daarin. 

Daarnaast ook evaluatie van het traject WK 2027 (BNG), dat uiteindelijk naar Brazilië gegaan is. 

 

Voetbal Vlaanderen: stilgestaan bij de jaarrekening 2023, de U23 verplichting zoals ook in deze 

meeting besproken, herwerking indicatieve tabel, digitale bondskaarten en de werkgroep 

administratieve vereenvoudiging. 

 

8. Inbreng vanwege de entiteiten/varia 

 

De heer Bart Neven geeft aan dat er nog een overgangsbepaling moet komen voor het IP-

vrouwenvoetbal. Dit voorstel zal uitgewerkt worden door de heer Bart Timmermans en het 

Competition Departement, en op de volgende HORA geagendeerd worden na consulteren van de 

Vlaamse Studiecommissie. 

 

De heer Etienne D’Eer zwaait na dit seizoen af als lid van de Vlaamse Studiecommissie. Hij is er samen 

met Marnix Roelands en Wim Fonteyn bij sinds de start van de VSC. Hij bedankt alle leden en 

medewerkers voor een fijne en constructieve samenwerking. 

 

De heer Bob Browaeys geeft aan dat de PJO-werking zal hervormd worden. De U15 jongens PJO zal 

geschrapt worden, en dit zal ook moeten wijzigen in het regelement gezien dit een 

jeugdlicentievoorwaarde is. 

 

De heer Peter Bosmans vraagt naar duiding over de ‘beperkingen’ bij de leeftijdsdispensaties. Het 

reglement voorziet dat het sporttechnisch departement beperkingen kan opleggen, mogelijks moet dit 

verder besproken worden in de werkgroep jeugdvoetbal. 

 

 

Bart Neven    Nand De Klerck 

Voorzitter    Secretaris VSC 

 


